
Zápis ze zasedání školské rady při ZŠ a Slaměníkově MŠ Radslavice, 

příspěvkové organizace, konané dne 16. června 2021 
 

Přítomni: 

 

za zřizovatele školy:   Mgr. Lucie Soldanová, Jiří Vyňuchal 

 

za rodiče dětí a žáků školy:  Ing. Eva Fialová, Ing. Pavel Kovač 

 

za pedagogické pracovníky školy: Mgr. Pavlína Štěpánová, Mgr. Eliška Petrášová 

 

host:     Mgr. Ivana Zenáhlová, ředitelka školy 

 

 

Program: 

 

1) Zahájení, představení členů školské rady (dále jen „ŠR“) 

2) Přiblížení činnosti a fungování ŠR, jednací řád ŠR 

3) Volba předsedy ŠR 

4) Informace o průběhu a dopadech distančního vzdělávání 

5) Aktuality ze života školy 

6) Informace o možnostech výstavby nové tělocvičny 

7) Seznámení s výsledkem hospodaření za školní rok 2020/2021 

8) Termín příštího zasedání 

 

Ad 1) Jelikož se jednalo o první setkání ŠR v novém složení, paní ředitelka přivítala členy ŠR 

a ti se v několika větách představili. 

 

Ad 2) Paní ředitelka seznámila členy ŠR s činnostmi, které ŠR vykonává, a jaké pravomoci 

má. Seznámila členy s původním jednacím řádem ŠR, který stanovili vyhovující i nadále. 

Krátké pojednání o školské radě lze nalézt na webu školy. 

 

Ad 3) ŠR zvolila předsedu ŠR na nové funkční období - Ing. Pavla Kovače. 

 Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 1 

 

          Pořizovatelem zápisů z jednání ŠR bude Ing. Eva Fialová. 

 

Ad 4) Členové ŠR byli informováni paní ředitelkou o průběhu distančního vzdělávání. 

Přehled o vývoji situace v průběhu školního roku 2020/2021: 

 

Říjen  od 14. 10. distanční výuka celá škola 

 

Listopad od 18. 11. prezenční výuka 1. a 2. třída, ostatní distanční výuka 

od 30. 11. prezenční výuka celá škola 

 

Leden  od 4. 1. prezenční výuka 1. a 2. třída, ostatní distanční výuka 

 

Březen  od 1. 3., resp. 8. 3. (jarní prázdniny) distanční výuka celá škola 

 

Duben  od 12. 4. prezenční výuka celá škola 



 

Proběhla diskuze o organizaci distančního vzdělávání, jeho průběhu, míře úspěšnosti a 

dopadech jak na žáky a třídní kolektivy, tak na pedagogy a rodiče. 

 

Ad 5) 

 V termínu 6. – 21. dubna 2021 proběhl zápis do 1. třídy pro školní rok 2021/2022. 

Zápis proběhl korespondenčně, bylo přijato 14 dětí, 6 dětí dostalo odklad. 

 

 Paní ředitelka informovala členy ŠR o uskutečněných projektových dnech, krytých 

z dotačního programu Šablony II. 

 

 Proběhla diskuze o nevhodném chování některých žáků 5. třídy a paní učitelka Mgr. 

Eliška Petrášová informovala ŠR o pedagogické práci s nimi a použitých výchovných 

opatřeních. 

 

 Paní ředitelka informovala o úspěšnosti začlenění a studijních výsledcích žáků, kteří 

odcházejí na II. stupeň do jiných škol. 

 

Ad 6) Panuje obecná shoda, že v Radslavicích dlouhodobě chybí tělocvična, podle zástupců 

zřizovatele možnost její výstavby závisí na získání dotace a tato je aktivně vyhledávána. 

 

Ad 7) Paní ředitelka informovala o vyrovnaném hospodaření školy a o podání žádosti o 

čerpání dotační výzvy MŠMT Šablony III. 

 

Ad 8) Příští zasedání ŠR proběhne druhý týden v září, termín si členové ŠR dojednají 

v průběhu letních prázdnin. 

 

 

Zapsala: Ing. Eva Fialová 

 

Zápis schválen: 08. 09. 2021 


